
Geachte minister van  LNV,

Hierbij wil ik namens de “Vereniging van Parkdierenliefhebbers”reageren op de voorgenomen invulling 
van Art. 33 van de GWWD. Wij zijn een vereniging met ruim 200 leden die “parkdieren” houden. 
Volgens onze definitie gaat het hierbij om dieren die onder normale omstandigheden worden gehouden in 
een omheinde ruimte voorzien van een eventueel te verwarmen nachtverblijf. Dit kunnen inheemse maar 
ook exotische dieren zijn.

In de ruim 15 jaar dat onze vereniging nu bestaat hebben we veel praktijkervaring opgedaan met het 
houden en verzorgen van diverse soorten dieren. Dit heeft er onder andere toe geleid dat er nu in 
Nederland diverse dierenartsen zijn die helemaal gespecialiseerd zijn in het behandelen van bijzondere 
dieren. Ook hebben wij er mede voor gezorgd dat er nu meerdere fabrikanten zijn die speciaalvoeders 
voor de meest uiteenlopende diersoorten leveren.

Nu worden wij echter geconfronteerd met een mogelijke invulling van Art. 33 d.m.v. positieflijsten. In de 
eerste plaats zijn wij zeker geen voorstander van dit systeem. Dit systeem werkt volgens het principe: 
Nee, tenzij op de positieflijst genoemd. Wij zijn meer voorstander van het principe: Ja, mits aan bepaalde 
voorwaarden wat betreft huisvesting en kennis wordt voldaan. Bij toetsing hiervan zou een vereniging als 
de onze ingeschakeld kunnen worden.

Mocht u toch voornemens blijven Art. 33 in te vullen d.m.v. in eerste instantie een positieflijst voor 
zoogdieren gebaseerd op het RDA advies 2006/10 dan hierbij enkele zaken ter overweging.
 Het RDA advies van 2006 is gebaseerd op totaal verouderde gegevens. Op het moment dat een 

aanvang werd gemaakt met dit advies, dan spreken we over een tijdstip nog ver voor 2006, leek het 
nog onmogelijk om bepaalde diersoorten op een verantwoorde manier te houden terwijl wij nu van 
deze diersoorten prachtige fokresultaten kunnen overleggen.

 Door de opmars van internet is het voor ons veel gemakkelijker geworden om voldoende informatie 
te vergaren en onder onze leden te verspreiden over het houden en verzorgen van bepaalde dieren. 
Ook organiseren wij als vereniging al jarenlang studiedagen waar specialisten op diverse 
vakgebieden ons informatie komen verschaffen.

 Zoals al vermeld in de introductie zijn er momenteel voor vrijwel alle binnen onze vereniging 
gehouden diersoorten kant en klare speciaalvoerders beschikbaar.

 In het RDA advies 2006/10 staan dieren op de positieflijst die al lang door andere wetgeving  zoals 
BUDEP en Flora en Faunawet worden beschermd. Terwijl dieren die absoluut geen bedreigde status 
hebben niet op de positieflijst zijn opgenomen.

Dit alles zou er mijns inziens toe moeten leiden dat indien u van mening blijft dat een positieflijst voor 
zoogdieren noodzakelijk is er een geheel nieuwe toetsingsronde gestart zou moeten worden om te 
beoordelen, volgens huidige criteria, welke dieren wel en welke niet geschikt zijn om te houden. Daar wij 
jarenlange praktijkervaring hebben met de meest uiteenlopende diersoorten zouden wij het zeer op prijs 
stellen om bij deze toetsing te worden betrokken
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